
 

Hei 

Jeg heter Sara Nesse, er 26 år gammel og går �erde året på veterinærstudiet. Jeg s�ller �l valg som 
studentrepresentant i Universitetsstyret. 

I løpet av årene mine på NMBU har jeg vært heldig nok �l å få engasjere meg i både 
studentdemokra�et, flere forskjellige foreninger og jeg har jobbet ved Senter for Husdyrforsøk. Jeg 
har vært leder av veterinærstudentenes linjeforening og hytestyre, frivillig under UKA, 
studen�ngsrepresentant, fadder og styremedlem i Studenthunden. På denne måten har jeg fåt se 
bredden av hva NMBU er og hva studentene er opptat av. NMBU har studenter som engasjerer seg, 
tenker nyt og inkluderer. 

Undervisningskvalitet og studiemiljø er saker jeg brenner for og som vi all�d må holde relevante, selv 
om mye allerede er bra. Vi fortjener gode undervisere og solide utdanningsløp. Som 
veterinærstudent er jeg opptat av bærekra� og hva det betyr i praksis. For at NMBU skal kunne kalle 
seg Norges bærekra�universitet mener jeg vi må ta tak i alle sider av begrepet på en konkret måte, 
og det vil jeg jobbe for. 

Jeg s�ller �l Universitetsstyret fordi jeg tror jeg kan være en god stemme for studentene på øverste 
nivå. Jeg vil være en representant som lyter �l innspillene fra studentene og ikke er redd for å tale 
våre saker. 

Godt valg! 

Sara Nesse 

 

Hi, 

My name is Sara Nesse, I'm 26 years old, and I'm in my fourth year of veterinary studies. I am running 
for elec�on as a student representa�ve in the University Board. 

During my years at NMBU, I have been fortunate enough to engage in both student democracy, 
various associa�ons, and I have worked at the SHF. I have been the leader of the veterinary students' 
associa�on and cabin council, volunteered during UKA, student council representa�ve and board 
member in Studenthunden. This way, I have gained insight into the breadth of what NMBU is and 
what students are concerned about. NMBU has students who engage, think innova�vely, and 
include. 

Teaching quality and study environment are issues I am passionate about and that we must always 
keep relevant, even though much is already good. We deserve good teachers and solid educa�on. As 
a veterinary student, I am concerned about sustainability and what it means in prac�ce. For NMBU 
to be able to call itself Norway's sustainability university, I believe we must address all aspects of the 
concept in a concrete way, and that's what I will work for. 



I am running for the University Board because I believe I can be a good voice for the students at the 
highest level. I want to be a representa�ve who listens to the input from the students and is not 
afraid to advocate for our issues. 

Best regards, 

Sara Nesse 

 


